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1. Mötet öppnas 
 

2. Val av justeringsman 
Sten-Åke väljs till att justera dagens protokoll. 
 

3. Val av sekreterare 
Sven Svederberg väljs till sekreterare. 
 

4. Dagordningen godkännes 
 

5. Förra mötet 
Förra mötet hölls 31 mars. Protokollet för detta möte justeras.  
 

6. Ekonomi 
Byalagets ekonomi diskuteras. Tillgångar ca 16 000 kr. 

 
7. Pågående ärende 

Inga pågående ärenden 
 
8. Inkomna ärenden 

Kontakt har tagits från Röstånga och Nils Philip som vill komma till Ven på besök. Ny kontakt 
tas senare för eventuellt besök i september. 
 

9. Lokal elproduktion 
Sven rapporterar inga aktiviteter för närvarande. 
 

10. Ventrafiken 
Yrkande i fullmäktige röstades igenom där Ventrafiken skulle utreda frågan om sänkt taxa 
utanför högsäsongen. Gustav A kan biträda ordföranden i samtal med Ventrafiken. 

 
11. Möte med Torkild 9/4 

Egentligen inte så mycket nytt. Ventrafiken, biljettpriset och vinsten diskuterades på mötet. 
Framtiden för skolan på Ven och hyresrätter på Ven togs även upp. 
 

12. Skolgruppen 
Föräldraföreningens arbetsgrupp har träffat rektor och tjänsteman i Landskrona. 
 

13. Vision 500 
Vad ska visionen innehålla? Lina ska tillfrågas och återkomma med förslag till byalagets 
styrelse. 
 

14. Hyresrätter 
En arbetsgrupp under Oscar med andra insatta Venbor planeras. Idéplan tas fram. 

 
 
 

 
 
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte för Hvens Byalag 5 maj 2019 
 
Datum: Måndagen den 5 maj 2019 
Tid: 18:00 
Plats: Hos Oscar Burkvist   
Närvarande: Sten-Åke Persson, Sara Nilsson, Lina Örtman, Oscar 
 Burkvist, Sven Svederberg, Gustav Alm 
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15. El-fordons-event 1/6 
Sven Svederberg presenterar planerna för detta. 
 

16. Arbetsdag 
Träff planeras till den 12/6. Startförslag kl 18.00. Byalaget sponsrar med något att äta. 
 

17. Valborg 
Många deltog och firandet var mycket uppskattat. Stort tack till alla inblandade. 

 
18. Övriga frågor 

a. Andreas Johansson ställer sig till styrelsens förfogande. Styrelsen beslutar om att 
han adjungeras. 

b. Agnes flyttar till Landskrona och avgår från styrelsen. 
c. Midsommarfirandet. Byalaget har sponsrat musikanten men detta är på sikt inte 

hållbart. Gunilla tar kontakt med Hembygdsföreningen.  
 

19. Nästa möte är 3/6 18:15 hos Sven. 
 
 
Nästa möte 
Nästa styrelsemöte förläggs efter årsmötet. 

 
 

 
Undertecknat: 
Oscar Burkvist 
 
Justerat av: 
Sten-Åke Persson 
 
 
Protokollet är digitalt signerat genom Kivra.  
Signeringsloggen är arkiverad tillsammans med protokollet. 

 

 


